



# 美國南加州海南會館會員子女獎學金申請表

申請組別： 中文組  初中組  高中組  大學組

學生中英文姓名： Applicant's Chinese & English Name:	出生日期： D.O.B.:	貼上照片 Photo
家長中英文姓名： Parent's Chinese & English Name:	學生性別： Student's Gender:	
地址： Address:	關係： Relationship:	
郵件信箱： E-Mail Address:	電話 Phone： 手機 Cell：	
現就讀英文學校： English School of Attendance:	年級： Grade：	成績： G.P.A.:
現就讀中文學校： Chinese School of Attendance:	年級： Grade：	成績： G.P.A.:
家長簽名： 日期 Date： Parent's signature:	學生簽名： 日期 Date： Applicant's signature:	

## 為鼓勵會員子女敦品力學特訂獎學金條例如下 **Scholarship Requirements:**

(1). 申請者必須登記為海南會館義工，並須入會滿六個月之會員或會員子女，是加州及聯邦立案之中學，大學各年級二十五歲以下品學兼優之學生。Parents or applicants must be members for at least 6 months. Applicants must be under 25 years of age and must sign up for the Hainan Volunteer team.

(2). 全職正規學校學生 12 unit full time students 或特別教育學校學生。職業學校成績不算。

(3). 得獎者必須要出席頒獎典禮（若生病或發生意外，須有醫生、警察或保險公司報告證明）。

(4). 大學 (College & Universities) 12 unit full time students。職業學校成績不算。

GPA 3.75, 加上作文(Essay)。題目(Topic):

What is the different between Main Stream Non-Profit Organization and Hai Nam Association (Hai Nam Association is A Non-Profit Organization)? Should Hai Nam Association change the way it conduct its operation? Why?

(5). 社區大學 (community college)。職業學校成績不算。

12 unit full time students, GPA 3.75, 加上作文(Essay)。題目(Topic): Why do Hai Nam Association Provide Scholarship? How was the fund generated? Is the process good, what do you want to change if any?

(6). 高中九年級到十二年級 GPA 4.0, 加上作文(Essay)。題目(Topic): In 500 words tell us: What major will you attend in college or university after graduated high school? Why?

(7). 初中六年級到八年級 12 unit full time students, GPA 3.75,

加上作文(Essay)。題目(Topic): My Grand parent。

(8). 特別教育學生助學金三人 Special Education Students, 3 students will be awarded, Please provide most current school record. 請提供最新學校資料。

(9). 中文教育：一. 凡現就讀中文學校學生全年度平均八十五分 (B) 以上者。

二. 100 字以上中文作文一篇，題目為“父親節”或“母親節”。

(10). 請把 2016-2017 學年度成績單正本，作文連同貼上照片之申請表親自送到本會館。截止日期二〇一七年九月十日。

All documents:

1. Essay ( Essay will be posted on [www.hainamuas.org](http://www.hainamuas.org))

2. Your 2016-2017 school year report card; it will be returned after review.

3. All documents must be submitted by applicant in person before September 10st, 2017.

地址 Address: 美國南加州海南會館 2806 Tyler Ave. El Monte, Ca 91733 \*電話 telephone (626) 575-2888

(11). 頒發獎學金日期及地址：公元二〇一七年十月一日中午 11 時。 11:00 noon Sunday September 1st, 2016.

Award presentation: 美國南加州海南會館 Hai Nam Association 2806 Tyler Ave. El Monte, Ca 91733